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Številka:  0130-37/2015/5 
Datum:  2. 3. 2015  
 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
 

2/2015 seje Zdravstvenega sveta , ki je potekala v sredo, 4. februarja 2015 , v veliki sejni sobi 
v pritličju Ministrstva za zdravje RS, Štefanova 5, Ljubljana, s pričetkom ob 15. uri. 
 
 
PRISOTNI ČLANI ZS:   

• prof. dr. Franc Strle, predsednik, 
• prof. dr. David B. Vodušek, 
• prof. dr. Tadej Avčin, 
• prof. dr. Janez Žgajnar, 
• prof. dr. Radovan Hojs, 
• doc. dr. Maja Rus Makovec, 
• doc. dr.  Maja Sočan, 
• asist. Franc Vindišar, 
• mag. Andreja Čufar, 
• prof. dr. Mitja Košnik, 
• prof. dr. Alojz Ihan, 
• prof. dr. Metoda Dodič Fikfak, 
• mag. Peter Požun, 
• doc. dr. Tit Albreht, 
• mag. Suzana Jarc, 
• Nada Irgolič, 
• dr. Aleksandra Stjepanović Vračar. 

 
OSTALI PRISOTNI:  

• Mojca Gobec, v.d. generalne direktorice Direktorata za javno zdravje, 
• dr. Agata Zupančič, Sektor za krepitev zdravja ter obvladovanje kroničnih nenalezljivih 

bolezni in stanj, 
• Samo Fakin, generalni direktor Zavoda za zdravstveno zavarovanje Slovenije, 
• Anja Bračko, Sektor za razvoj zdravstvenega varstva. 

 
Na seji so bili prisotni tudi predstavniki medijev. 
 
OPRAVIČENO ODSOTNI:  

• prof. dr. Adolf Lukanović, 
• doc. dr. Tonka Poplas Susič, 
• Milojka Kolar Celarc, ministrica za zdravje, 
• Nina Pirnat, državna sekretarka, 
• Vlasta Kovačič Mežek, v.d. generalne direktorice Direktorata za zdravstveno 

ekonomiko. 
 
 

Sejo Zdravstvenega sveta (v nadaljevanju: ZS) je vodil predsednik Zdravstvenega sveta, prof. 
dr. Franc Strle, po naslednjem DNEVNEM REDU: 
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1. Potrditev predlaganega dnevnega reda. 
2. Potrditev zapisnika 1/2015 seje ZS in pregled realizacije sklepov. 
3. Predstavitev Strokovnih smernic za obravnavo nasilja v družini pri izvajanju 

zdravstvene dejavnosti. 
4. Razprava o novem postopku obravnave novih in spremenjenih zdravstvenih programov 

in drugih novosti pri metodah dela v zdravstveni dejavnosti. 
5. Razno. 

 
Po preštetju navzočih članov ZS je predsednik ZS ugotovil, da je prisotnih 17 članov od 19, torej 
je ZS sklepčen. Lista prisotnosti je sestavni del originalnega zapisnika. 
 
 

Ad 1 – Potrditev predlaganega dnevnega reda 
 
Predsednik ZS je člane pozval k potrditvi predlaganega dnevnega reda seje. Člani ZS niso imeli 
nobenih pripomb na dnevni red. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
Člani Zdravstvenega sveta so potrdili predlagani dnevni red seje. 
 
 

Ad 2 – Potrditev zapisnika 1/2015 seje ZS in pregle d realizacije sklepov 
 
Predsednik ZS je člane pozval k potrditvi zapisnika 1/2015 seje ZS z dne 7. 1. 2015 in k 
pregledu realizacije sklepov seje.  
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
Člani ZS so potrdili zapisnik 1/2015 seje ZS z dne 7. 1. 2015 in se seznanili z realizacijo sklepov 
seje. 
 
 

Ad 3 – Predstavitev Strokovnih smernic za obravnavo  nasilja v družini pri izvajanju 
zdravstvene dejavnosti 

 
Strokovne smernice je predstavila dr. Agata Zupančič z Ministrstva za zdravje, Sektor za 
krepitev zdravja ter obvladovanje kroničnih nenalezljivih bolezni in stanj. Strokovne smernice je 
pripravila delovna skupina ministrstva, v skladu s Pravilnikom o pravilih in postopkih pri 
obravnavanju nasilja v družini pri izvajanju zdravstvene dejavnosti pa jih mora potrditi 
Zdravstveni svet. Namenjene so kot pomoč zdravstvenim delavcem, ki prihajajo v stik z žrtvami 
nasilja v družini, da se opremijo z veščinami, znanjem in gotovostjo pri ugotavljanju, 
prepoznavanju in obravnavi žrtev. Na podlagi teh strokovnih smernic se bo septembra 2015 
začelo izvajati izobraževanje oziroma usposabljanje, v okviru katerega bodo usposobili 1600 
zdravstvenih delavcev, financirano pa bo iz sredstev Norveškega finančnega mehanizma; 
izobraževanje se bo nato izvajalo vsakih pet let. 
 
Člani ZS so z nekaj manjšimi pripombami pohvalili dokument, vendar so menili, da bi ga morali 
pregledati tudi pristojni Razširjeni strokovni kolegiji (v nadaljevanju: RSK). Strokovne smernice 
so bile sicer poslane v pregled pristojnim RSK že v fazi nastajanja, niso pa videli zadnje verzije 
dokumenta. Dr. Agata Zupančič je pojasnila, da sta pri pripravi smernic sodelovali tudi dve 
predstavnici RSK za pediatrijo, zato so člani ZS menili, da bi bilo potrebno pridobiti samo še 
mnenje RSK za psihiatrijo. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
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Člani ZS so sprejeli sklep, da sicer podpirajo strokovne smernice za obravnavo nasilja v družini 
pri izvajanju zdravstvene dejavnosti, vendar menijo, da je najprej potrebno pridobiti še mnenje 
RSK za psihiatrijo ali Strokovnega sveta za psihiatrijo. 
 
 

Ad 4 – Razprava o novem postopku obravnave novih in  spremenjenih zdravstvenih 
programov in drugih novosti pri metodah dela v zdra vstveni dejavnosti 

 
Predsednik ZS je člane ZS seznanil z delom Komisije za ocenjevanje vlog, ki se ukvarja s 
prenovo postopka obravnave vlog za nove in spremenjene zdravstvene programe. Komisija je 
pri tem naletela na nekatere dileme in se odločila, da najprej pridobi mnenje celotnega ZS. 
 
Predlog Komisije je predstavil prof. dr. Košnik. Komisija predlaga, da bi iz postopka obravnave 
izločili širitve programov; vloge za nove zdravstvene programe morajo biti pripravljene na 
nacionalni ravni, širitve programov pa so del dogovarjanja v okviru Splošnega dogovora. Drugi 
predlog pa se nanaša na drugačen način financiranja obravnav, ki vključujejo drage materiale; 
dragi materiali naj se (podobno kot draga zdravila) financirajo ločeno, izvajanje posegov 
oziroma obravnav, pri katerih se take materiale uporablja, pa naj bo pokrito preko sistema SPP. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
Člani ZS so sprejeli sklep, da naj Komisija za ocenjevanje vlog nadaljuje z delom v zastavljeni 
smeri, torej z izločitvijo obravnave širitev zdravstvenih programov in razvijanjem predloga 
financiranja dragih materialov na podoben način kot je urejeno financiranje dragih zdravil. 
 
 

Ad 5 - Razno 
 

1. Udeležba na sejah Odbora za zdravstvo 
 
Člani ZS so postavili vprašanje, kako je z udeležbo članov ZS na sejah Odbora za zdravstvo 
Državnega zbora RS, na katere je vabljen tudi ZS – ali je udeležba obvezna oz. zaželena. 
Predsednik ZS bo preveril na ministrstvu. Člani ZS so sicer menili, da je dovolj, če se seje 
udeleži eden od članov ZS. 
 
 

2. Sodelovanje ZS pri pripravi Resolucije o naciona lnem planu zdravstvenega 
varstva 2015 - 2020 

 
Podan je bil predlog, da bi ZS aktivno sodeloval pri pripravi Resolucije. 
 
 
Sprejet je bil SKLEP:  
 
Člani ZS so pooblastili predsednika ZS, da predlaga ministrici pomoč Zdravstvenega sveta pri 
pripravi Resolucije o nacionalnem planu zdravstvenega varstva 2015 - 2020. 
 
 
Druge razprave pod točko "Razno" ni bilo. 
 
 
2/2015 seja ZS z dne 4. 2. 2015 se je zaključila ob 16.15. 
 
 
 
Zapisala:                                                                                    
Anja Bračko                                                                           prof. dr. Franc Strle 
koordinatorka ZS                                                 PREDSEDNIK ZDRAVSTVENEGA SVETA 


